



中文核心期刊
中国科技核心期刊
中国科学引文数据库期刊

ISSN 1000-6907
CN 42-1138/S

淡水渔业

Freshwater Fisheries

2022年3月 2
第 52 卷 Vol.52



投稿网址: dsyy.cbpt.cnki.net

中国水产科学研究院长江水产研究所
科 学 出 版 社 主办
出版

目 次

- DEHP对斑马鱼仔鱼HPG和HPA轴相关功能基因表达的影响 刘飞,王凡,郑雅婷,等(3)
姜黄提取散中姜黄素在草鱼体内的药代动力学及组织分布 余少梅,高银爱,魏朝辉,等(9)
梨形环棱螺11个地理种群遗传多样性和遗传分化 金武,曹静越,马骋,等(16)
雅砻江锦屏大河湾鱼类多样性及群落结构的年际变化 刘猛,张逸瀛,刘园,等(22)
南疆地区四种土著裂腹鱼类幼鱼对氯化钠和碳酸氢钠的急性耐受能力 赵贺,赵年桦,李丽,等(34)
甲砜霉素对中华鳖血清生化指标、抗氧化酶活性及组织结构的影响 刘莹,张永刚,李先国,等(42)
底质和饵料对不同生长阶段橄榄蛏蚌稚蚌成活和生长的影响 任晓亮,吕国华,姜海洲,等(51)
金沙江上游叶巴滩至苏洼龙段浮游植物群落特征及影响因子分析 孙婷婷,陈俭勇,张亚,等(57)
曝气联合生物制剂对白洋淀沟壕水体的修复效果研究 李晓莉,代梨梨,陶玲,等(66)
草鱼-鳙-鲫零换水养殖对池塘环境影响 张凯,王广军,龚望宝,等(74)
基于杂交鲟幼鱼生长性能、体成分和血清生化指标的鲟饲料养殖效果分析
..... 褚志鹏,吴金平,金佳利,等(79)
不同中华绒螯蟹放养密度对寒区稻蟹综合种养生产性能及环境因子的影响
..... 刘金雨,赵志刚,罗亮,等(89)
包药珠核对提高淡水有核珍珠育珠效果的初步研究 李晓红,詹毅,虞立,等(98)
行株距对稻鳖共作模式水稻和中华鳖生长形态及综合效益的影响 吴本丽,黄龙,张烨,等(105)

本期协办:通威股份有限公司

期刊基本参数:CN42-1138/S * 1971 * b * A₄ * 112 * zh * p * ¥30.00 * 1000 * 14 * 2022-02

CONTENTS

Effects of DEHP on the expression of functional genes Related to the HPG and HPA axes in <i>Danio rerio</i> larvae LIU Fei,WANG Fan,ZHENG Ya-ting, <i>et al.</i> i(3)
Pharmacokinetics and tissue distribution of curcumin of Jiang huang ti qu San <i>Ctenopharyngodon idellus</i> YU Shao-mei,GAO Yin-ai,WEI Zhao-hui, <i>et al.</i> (9)
Genetic diversity and genetic differentiation analysis of <i>Bellamya purificata</i> in eleven populations based on the microsatellite makers JIN Wu,CAO Jing-yue,MA Cheng, <i>et al.</i> (16)
Temporal variation of fish diversity and community structure in the Jinping Bend of the Yalong River LIU Meng,ZHANG Yi-xuan,LIU Yuan, <i>et al.</i> (22)
Acute tolerance to NaCl and NaHCO ₃ in four species of juvenile <i>Schizothoracinae</i> from the Southern Xinjiang Region ZHAO He,ZHAO Nian-hua,LI Li, <i>et al.</i> (34)
Effects of thiamphenicol on serum biochemical indexes,antioxidant enzyme activities and tissue structures of <i>Pelodiscus sinensis</i> LIU Ying,ZHANG Yong-gang,LI Xian-guo, <i>et al.</i> (42)
Effects of substrate and diet on early growth of juvenile freshwater mussel <i>Solenaea oleivira</i> REN Xiao-liang,LV Guo-hua,JIANG Hai-zhou, <i>et al.</i> (51)
Analysis of phytoplankton community characteristics and their relationship with environmental factors from Yebatan to Suwalong in the upper reaches of Jinsha River SUN Ting-ting,CHEN Jian-yong,ZHANG Ya, <i>et al.</i> (57)
The effect of ecological restoration on ditches of Baiyangdian Lake District LI Xiao-li,DAI Li-li,TAO Ling, <i>et al.</i> (66)
Study on environment of zero – water exchange culture pond of <i>Ctenopharyngodon idella</i> , <i>Hypothalmichthys nobilis</i> and <i>Carassius auratus</i> ZHANG Kai,WANG Guang-jun,GONG Wang-bao, <i>et al.</i> (74)
Evaluate the culturing effects of different sturgeon commercial feed based on growth performance,body composition and biochemical parameters in serum of juvenile hybrid sturgeon CHU Zhi-peng,WU Jin-ping,JIN Jia-li, <i>et al.</i> (79)
Effects of different crab stocking density on production performance and environmental factors under integrated cultivation of rice crab in the cold areas LIU Jin-yu,ZHAO Zhi-gang,LUO Liang, <i>et al.</i> (89)
Preliminary study on drug – coated pearl nuclei to improve the pear quality of freshwater nucleated pearl LI Xiao – hong,ZHAN Yi,YU Li, <i>et al.</i> (98)
Effect of row spacing on growth,morphology and comprehensive benefits for rice and turtle in rice – turtle co - culture models WU Ben-li,HUANG Long,ZHANG Ye, <i>et al.</i> (105)